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Abstract (en)
[origin: US4733594A] A filling arrangement is equipped with a loading arrangement containing a measuring slider plate and a displacement
arrangement guided through a protective wall. The displacement arrangement moves the measuring slider plate backwards and forwards between
two end positions; the displacement arrangement has a force transfer arrangement with a push rod guided through the protective wall and connected
with the measuring slide place. The force transfer arrangement is driveable in both directions by means of at least one weight. A distribution
arrangement for the supply of explosive from explosive containers to the loading arrangement comprises at least one container holder which is
tippable by a shaft guided through the protective wall. A horizontally and parallel guided loading plate is pivotable over a delivery arrangement from
an entry position at an entry opening in the protective wall into a first end position below the loading arrangement.

Abstract (de)
Bei einer Abfülleinrichtung mit einer einen Dosierschieber enthaltenden Ladevorrichtung und einer durch eine Schutzwand hindurchgeführten
Ver lagerungseinrichtung, die den Dosierschieber zwischen zwei Endpositionen hin- und herbewegt, besteht die Verlagerungseinrichtung aus
einer Kraftüber tragungseinrichtung (100) mit einer mit dem Dosierschieber (66) verbundenen, durch die Schutzwand (12) hindurchgeführten
Schubstange (86). Die Kraftübertragungseinrichtung (100) ist durch mindestens ein Gewicht (122, 124) in beiden Richtungen antriebbar. Eine
Schütteinrichtung zum Zuführen von Sprengstoff aus Sprengstoffdosen (22) zur Ladevorrichtung weist mindestens eine Dosenhalterung (24)
auf, die von einer durch die Schutzwand (12) geführten Welle (30,32) kippbar ist. Ein horizontal und parallel geführter Ladelöffel (18) ist über
eine Zuführeinrichtung mit einem von einer Einfahrposition an einer Einfahröffnung in der Schutzwand (12) in eine erste Endposition unter der
Ladevorrichtung (14) schwenkbar.
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